
Dz-06.0021.3.2020 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XVI SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XVI sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 5 marca 2020 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji XVI otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.35 do godz. 22.00 

Głosy liczył i zgłaszał do protokołu p. Wojciech Borkowski – członek Rady i Zarządu Dzielnicy 

VI Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując punkt 5 

porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczyć on będzie druku projektu uchwały po 

autopoprawce projektodawcy (druk 156A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje 

zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem Przewodniczący poinformował, że wpłynął do 

niego sześć wniosków o wprowadzenie punktu do porządku obrad (w trybie sprawy nagłej). 

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku obrad: 

 

1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Wiedeńska", druk nr 158. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 7. 

 

2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do VII 

edycji Budżetu Obywatelskiego, druk nr 159. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 8. 

 

3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Lindego”, druk nr 160. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 



za –17, przeciwko – 0, wstrzymujących – 1, nieobecnych – 3. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 9. 

 

4. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie planów Zarządu 

Infrastruktury Sportowej zawartych w zadaniu budżetowym ZIS/S1.114/20, druk nr 161. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 10. 

 

5. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ponownego zawarcia 

umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 162. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 11. 

 

6. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie warunków 

zabudowy dla inwestycji przy ul. Bronowickiej 75C, druk nr 163. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –18, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 3. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 12. 

 

Ostatnim 13 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XV, 

3. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2020-2021, druk nr 154, 

4. Zmiana Uchwały Nr II/13/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 stycznia  

2019 r. w sprawie powołania Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VI 

Bronowice, druk nr 155, 

5. Zmiana Uchwały Nr II/10/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 stycznia  

2019 r. w sprawie powołania Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Rady Dzielnicy 

VI Bronowice, druk nr 156A, 

6. Opinia w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: 

budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Stańczyka w Krakowie, druk 

nr 157, 

7. Opinia w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

"Wiedeńska", druk nr 158, 



8. Przystąpienie do VII edycji Budżetu Obywatelskiego, druk nr 159, 

9. Opinia w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Lindego”, druk nr 160, 

10. Wniosek w sprawie planów Zarządu Infrastruktury Sportowej zawartych w zadaniu 

budżetowym ZIS/S1.114/20, druk nr 161, 

11. Opinia w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego, druk nr 162, 

12. Opinia w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Bronowickiej 75C, druk 

nr 163, 

13. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XV. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 154) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2020-2021. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – negatywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Łukasz Krajewski, p. Tomasz Fabiańczyk,  

p. Bogdan Smok, p Łukasz Quirini-Popławski, p. Waldemar Antosiewicz, p. Adam Goch. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 10 

przeciwko – 2 

wstrzymujących się – 5 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/148/2020 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2020-2021 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 155) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

II/13/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie powołania 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrał: p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 



przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/149/2020 
w sprawie zmiany Uchwały Nr II/13/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 

stycznia 2019 r. w sprawie powołania Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 156A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

Uchwały Nr II/10/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie 

powołania Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Rady Dzielnicy VI Bronowice. Projekt 

uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/150/2020 
w sprawie zmiany Uchwały Nr II/10/2019 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 29 

stycznia 2019 r. w sprawie powołania Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

Rady Dzielnicy VI Bronowice 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 157) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

przy ul. Stańczyka w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna 

względem projektu. 

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok, p. Stefan Suliński,  

p. Marta Drużkowska, p. Tomasz Fabiańczyk, p. Łukasz Krajewski, p. Marcin Kotek. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/151/2020 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Stańczyka w Krakowie 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 158) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie opinii projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Wiedeńska". Prowadzący obrady 

odstąpił od czytanie projektu uchwały ze względu na jego długość. Projekt uchwały zreferował  

p. Łukasz Quirini-Popławski.  

W dyskusji głos zabrali: mieszkaniec, dyrektor KS Bronowianka, p. Marta Drużkowska,  

p. Tomasz Fabiańczyk, p. Bogdan Smok, p. Łukasz Quirini-Popławski. 

 

• P. Marta Drużkowska zgłosiła wniosek formalny o przerwanie dyskusji. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie wniosek formalny w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

Wniosek formalny został przyjęty. Dyskusja została zakończona. 

 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach. Po przerwie przystąpiono do głosowania poprawek 

do projektu uchwały. 

 

• Wniosek p. Bogdana Smoka o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści: 

W § 1 pkt 2 dopisuje się zdanie: „w paragrafie 26 pkt 4 wykreśla się ppkt 1 o treści: zakaz 

rozbudowy istniejących budynków 

W § 1 w pkt. 2 wykreśla się wniosek o następującej treści: „w rysunku planu w terenie 

US.1 wprowadza się nieprzekraczalną linię zabudowy dla obiektów wskazanych w par. 7 

15. 2) w odległości 10 metrów od wschodniej granicy działki numer 270/242 (obr. 6 

Krowodrza). 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 2 

nieobecnych – 3 

Poprawka została przyjęta. 

 

• Wniosek p. Łukasza Quirini-Popławskiego o wprowadzenie poprawki do projektu 

uchwały o treści: 

1. w rysunku planu wprowadza się zapisy nakazujące ochronę i zachowanie okazałego 

drzewa (wiąz szypułkowy o charakterze pomnikowym) przeznaczonego do ochrony i 

oznacza się je na rysunku planu (dotyczy działki nr 129/1 obr. 1 Krowodrza). 

2. w tekście i w rysunku planu wprowadza się zapisy kształtujące zasady ochrony 

cennych okazów drzew wzdłuż historycznego ciągu ulicy Na Błonie. 

3. w treści paragrafu 1, punkt 1 dodaje się kolejny podpunkt o treści: 

• wnosi się o dopuszczenie tymczasowego zagospodarowania terenu rezerwy 

komunikacyjnej oznaczonego symbolem KPGP.2 jako terenu zieleni. 



4. w tekście i w rysunku planu wprowadza się zmiany linii rozgraniczających teren 

MN.19 i KDW.4 w celu zachowania obecnego sposobu zagospodarowania działki 

numer 298/15 (obr. 6 Krowodrza), w tym istniejącego szpaleru zieleni o charakterze 

izolacyjnym. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 3 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętych poprawek w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/152/2020 
w sprawie opinii projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "Wiedeńska" 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 159) przygotowany przez Zarząd w sprawie przystąpienia do VII edycji 

Budżetu Obywatelskiego. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/153/2020 
w sprawie przystąpienia do VII edycji Budżetu Obywatelskiego 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 160) przygotowany przez Zarząd w sprawie projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Lindego”. Projekt uchwały omówił p. Bogdan 

Smok.  

W dyskusji głos zabrali: p. Adam Goch, p. Bogdan Smok, p. Tomasz Fabiańczyk, mieszkańcy. 

 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął do niego wniosek o przeprowadzenie głosowanie 

imiennego nad projektem uchwały w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Lindego”, druk nr 160 (wniosek podpisali: p. Adam Goch,  



p. Małgorzata Turek, p. Marcin Kotek, p. Marta Drużkowska, p. Łukasz Quirini-Popławski,  

p. Stefan Suliński, p. Łukasz Krajewski).  

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania imiennego nad projektem uchwały  

w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Lindego”, 

druk nr 160. Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Zastępcę 

Przewodniczącego p. Wojciecha Litwickiego w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – przeciw 

4. Tomasz Fabiańczyk – przeciw 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – nieobecna 

6. Adam Goch – przeciw 

7. Waldemar Janusz – za  

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – przeciw 

10. Łukasz Krajewski – przeciw 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny  

15. Łukasz Quirini-Popławski – przeciw 

16. Marcin Rzeszowski – nieobecny 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – przeciw 

21. Turek Małgorzata – przeciw 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Lindego”, druk nr 160: 

za – 10 

przeciw – 8 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/154/2020 
w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Lindego” 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 161) przygotowany przez Zarząd w sprawie planów Zarządu 

Infrastruktury Sportowej zawartych w zadaniu budżetowym ZIS/S1.114/20. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Wojciech Litwicki. 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Tomasz 

Fabiańczyk, p. Wojciech Litwicki, p. Łukasz Krajewski. 

 



Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/155/2020 
w sprawie planów Zarządu Infrastruktury Sportowej zawartych w zadaniu 

budżetowym ZIS/S1.114/20 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały (druk nr 162) przygotowany przez Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych  

w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. Projekt uchwały przeczytał  

p. Bogdan Smok.  

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/156/2020 
w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały (druk nr 163) przygotowany przez Grupy Radnych w sprawie warunków 

zabudowy dla inwestycji przy ul. Bronowickiej 75C. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan 

Smok. Projekt uchwały zreferował p. Stefan Suliński. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XVI/157/2020 
w sprawie warunków zabudowy dla inwestycji przy ul. Bronowickiej 75C 

 

Ad. 13 

Głos zabrali:  

1. Małgorzata Turek: 

• W sprawie pisma mieszkańca dotyczącego kosztów budowy miejsc postojowych przy ul. 

Bronowickiej 69-71. Dyskusja pomiędzy p. Bogdanem Smokiem i p. Małgorzatą Turek.  

2. P. Marcin Kotek: 

• Zapytał kto wystąpił o ustawienie pylonów na ul. Złoty Róg. Przewodniczący 



odpowiedział, że stowarzyszenie. Dyskusja pomiędzy: p. Marcinem Kotkiem,  

p. Stefanem Sulińskim, p. Bogdanem Smokiem. 

3. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Poprosił o zorganizowanie spotkania w sprawie reaktywacji orkiestry w Mydlnikach.  

4. P. Małgorzata Turek: 

• Zwróciła się z pytaniem o losy budowy uliczek wewnętrznych w rejonie ul. Rydla 18-22. 

Przewodniczący wyjaśnił, że jeśli inwestycja nie zostanie zrealizowana z budżetu 

miejskiego to zadanie zostanie wpisane do budżetu dzielnicy. 

• Zwróciła się w sprawie ustawienia znaków zakazu parkowania przy ul. Rydla  

i Staszczyka. P. Wojciech Litwicki poinformował, że spraw jest w toku. Głos zabrał  

p. Bogdan Smok. 

5. P. Adam Goch: 

• Zwróciła się z pytaniem czy jest możliwe ustawienie progu zwalniającego przy ogródkach 

działkowych na ul. Łupaszki. Przewodniczący poprosił o przygotowanie projektu 

uchwały w tej sprawie. Dyskusja pomiędzy p. Adamem Gochem, p. Marcinem Kotkiem, 

p. Bogdanem Smokiem. 

6. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• Stwierdził, że przyjęta na sesji uchwała w sprawie mpzp „Lindego” nie polepsza sytuacji 

obszarów objętych planem, ponadto został ona podjęte pod nieobecność radnego tego 

okręgu. Dyskusja pomiędzy: p. Łukaszem Quirini-Popławskim, p. Bogdanem Smokiem, 

p. Tomaszem Fabiańczykiem, p. Stefanem Sulińskim. 

7. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 02.04.2020 r. 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XVI sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                           Bogdan Smok  

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


